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Vragen van het lid Eijsink (PvdA) aan de minister van Defensie over het aantal 
vlieguren per F-16 gedurende de afgelopen jaren (ingezonden 3 januari 2012). 

Vraag 1
Kunt u de Kamer een actualisering geven van het overzicht «totaal aantal 
vlieguren F-16 (per tail nummer) per 20 september 2007» voor de volgende 
data: 31 december 2007, 31 december 2008, 31 december 2009, 31 december 
2010 en 31 december 2011? 

Vraag 2
Tot welke ontwikkeling leidt dit voor het aantal gemiddelde vlieguren per F-16 
over de afgelopen vijf jaar? 

Vraag 3
Indien de ontwikkeling van dit gemiddelde aantal vlieguren afwijkt van uw 
verwachting van begin vorig jaar, welke oorzaken kunt u daarvoor dan 
aangeven?1 

Vraag 4
Kunt u de Kamer een overzicht geven van de kostenontwikkeling ten aanzien 
van het onderhoud per vlieguur van de F-16’s over de jaren 2007, 2008, 2009, 
2010 en 2011? 

Vraag 5
Kunt u de Kamer een overzicht geven van de procentuele stijging van de 
onderhoudskosten, uitgesplitst in verschillende kostenposten, per vlieguur 
van de F-16’s over de jaren 2007, 2008, 2009, 2010 en 2011? 

Vraag 6
Kunt u de Kamer een overzicht geven van de kosten van de in het buitenland 
gestationeerde F-16’s, uitgesplitst per land en per kostenpost over de jaren 
2007, 2008, 2009, 2010 en 2011? 

1 Zie antwoorden minister van Defensie d.d. 27 januari 2011 op schriftelijke vragen van het lid 
Eijsink ingezonden op 4 januari 2011 met kenmerk 2011Z00029.
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Vraag 7
Kunt u de Kamer een overzicht geven van het aantal gemaakte vlieguren in 
Afghanistan per tail nummer en per jaar dat de F-16’s actief waren in dit 
land? Kunt u hierbij inzichtelijk maken wat het verschil was tussen het aantal 
geplande uren, en het aantal daadwerkelijk gevlogen vlieguren? 

Vraag 8
Kunt u de Kamer een overzicht geven van het aantal gemaakte vlieguren in 
Libië per tail nummer? Kunt u hierbij inzichtelijk maken wat het verschil is 
tussen het aantal geplande uren en het aantal daadwerkelijk gevlogen 
vlieguren? 

Vraag 9
Kunt u de Kamer informeren over de gevolgen van de veroudering van het 
toestel voor de inzetbaarheid van de F-16-vloot voor 2012? Kunt u de Kamer 
informeren over het aantal geplande vlieguren per tail nummer? 

Vraag 10
Kunt u de Kamer informeren over de kosten voor het inzetbaar houden van 
de F-16 vloot voor 2012 als gevolg van de veroudering van de vliegtuigcon-
structie en de mechanische en elektronische componenten, gebaseerd op het 
aantal geplande vlieguren? 

Vraag 11
Kunt u de Kamer informeren welke rol de gemaakte vlieguren spelen bij de 
verkoop van de F-16 toestellen? 

Vraag 12
Kunt u een overzicht geven van de selectiecriteria die worden gehanteerd bij 
de verkoop van de F-16 toestellen? 

Vraag 13
Kunt u aangeven of u op dit moment verwacht dat er als gevolg van de 
vermindering van het aantal Nederlandse toestellen meer vlieguren met 
andere dan de resterende 68 F-16’s die Defensie aanhoudt, gevlogen zal 
worden, zoals er vorig jaar 134 uren door «de andere F-16’s» zijn gevlogen2? 
Kunt u aangeven welke andere F-16’s hiervoor in aanmerking komen en zijn 
dit dezelfde toestellen waar vorig jaar 134 uren mee gevlogen is? 

Vraag 14
Is er inmiddels een nieuwe overeenkomst met de Amerikaanse overheid 
waarin onder meer de onderhoudskosten, het gebruik van de infrastructuur, 
de transportkosten en de brandstofkosten zijn opgenomen voor het vermin-
derd aantal in de VS gestationeerde F-16’s? Zo ja, wat is de waarde van dat 
contract en tot wanneer loopt dat contract?

2 Zie antwoorden minister van Defensie d.d. 27 januari 2011 op schriftelijke vragen van het lid 
Eijsink ingezonden op 4 januari 2011 met kenmerk 2011Z00029.
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